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Verslag GMR-vergadering van 11 mei 2023 

Locatie: Hart van Heuze te Asten-Heusden 
 

Oudergeleding      Personeelsgeleding    

Aanwezig: 

Mw. Ellis Pranger (voorzitter) 

Dhr. Twan Klein Zieverink 

Dhr. Niels Bohnen 

Dhr. Ruud Driessen 

Mw. Daisy Bots 

Aanwezig: 

Mw. Hennie Fransen 

Mw. Lisanne Te Voert 

Mw. Hanneke Mertens 

Mw. Marja Burgers 

Mw. Ivonne van Dam 

 

Afwezig met kennisgeving:  Mw. Jennifer Berkhout, Dhr. Igor Ronckers  
      

Raad van Bestuur:   Dhr. Mischa Kleukers 

     Mw. Bonna Roos 

 

Secretaris GMR en notulist:  Mw. Joanita Verkuijl 

 
 

Verslag GMR-vergadering 11 mei 2023 

 

1. Opening  

Ellis opent de vergadering om 18.30 uur. Enkele punten worden alvast kort besproken.  

Mischa en Bonna sluiten als bestuur aan om 19.00 uur. De punten 2 t/m 5 worden behandeld.  

Na deze punten worden de stukken en enkele andere punten (na)besproken zonder bestuur. 

 

2. Inventarisatie rondvraag, ingekomen stukken en vaststellen van de agenda 

Er zijn geen ingekomen stukken binnengekomen. 

Aan de agenda wordt één extra punt ter instemming toegevoegd onder 4.6, namelijk de 

vergaderdata GMR voor schooljaar 2023-2024. Punt 4.1 staat ter instemming op de agenda als 

‘personeelsformatieplan’ maar moet ‘bestuursformatieplan’ zijn.  

 

3. Verslag van de vorige vergadering en actiepuntenlijst 
 

Verslag 

Het verslag van de vergadering van 2 maart 2023 is al goedgekeurd. 
 

Actiepuntenlijst 

*’Contact zoeken vanuit de contactpersonen GMR met hun MR-en voor verbinding’ blijft een 

aandachtspunt, laten staan op de lijst. 

*’Werven (aspirant-)leden schooljaar 2022-2023 en 2023-2024’ mag nog op de lijst blijven staan. 

Het verzoek aan leerkrachten en/of directeuren om potentiële ouders persoonlijk te benaderen. 

*’Nadenken over functie vicevoorzitter schooljaar 2022-2023’, mag op de lijst blijven staan. Ruud 

geeft aan komend schooljaar de functie van voorzitter op zich te willen nemen. Ellis zal hem 

hierover bijpraten. De functie van vicevoorzitter blijft openstaan, hoe hieraan invulling gegeven 

moet worden blijft een aandachtspunt. 

*’ Hoe kan de communicatie, werving en zichtbaarheid van de GMR beter?’ is overlegd met de 

communicatiemedewerker binnen Prodas. Actie volgt, mag van de lijst. 

*’ Nadenken hoe het rooster van aftreden voor te sorteren’, blijft een aandachtspunt. 

*’ Notitie over onderwijsassistent voor de klas rondsturen aan GMR’, is gedaan. Punt mag van de 

lijst. 

*’ Reacties/opmerkingen m.b.t. het concept strategisch ambitieplan sturen naar Joanita, die ze 

bundelt voor RvB’, is klaar. Mag van de lijst. 

*’ Enkele aanpassingen in het jaarverslag GMR 2022 doen en rondsturen ter bevestiging’, mag 

 van de lijst. Het jaarverslag GMR 2022 is goedgekeurd. 
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*’ Documenten voor het LB/LC werkgeverschap doorsturen aan RvB,  

is gedaan. Mag van de lijst. 

*’ Reactie geven op doorgestuurde documenten LB/LC werkgeverschap en op de openstaande  

vraag: ’hoe is het verloop van personeel binnen Prodas (zonder pensioen of verplicht vertrek)?’, 

dit punt wordt behandeld tijdens de bijeenkomst van de GMR met de RvT en RvB op 19 juni  

aanstaande, met als onderwerp ‘aantrekkelijk werkgeverschap’. Punt mag nog op de lijst blijven  

staan. 

*’ Daisy Bots als nieuw OGMR-lid opnemen’, is geregeld. Mag van de lijst. 

*’ Agendapunten volgende keer: rooster van aftreden, thema-avond, werkgroepen indelen voor  

komend schooljaar’, wordt vandaag besproken. Mag van de lijst. 

 

4. Thema’s vanuit het bestuur 
 

4.1 Bestuursformatieplan  

Het is een jaarlijks terugkerend plan met inzage in de FTE-ontwikkeling. Het is een doorkijkje 

naar het verleden en de toekomst. 

Er zijn enkele vragen/opmerkingen: 

*’Onder het kopje ‘verdeling van de middelen’ staat beschreven dat er ‘tijdelijke’ middelen zijn 

voor vermindering van de werkdruk. Is dit wel ‘tijdelijk’?  

‘Tijdelijk’ zal worden weggehaald want de middelen worden permanent ingezet. Er zit een risico 

aan maar dat kan financieel worden opgevangen indien nodig. 

*’In de ‘tabel FTE per functiecategorie’ staat een leerlingen-leerkrachten ratio genoemd. De 

verschillen hierin zijn best groot. Wordt hier goed naar gekeken?’ 

Per school wordt dit inderdaad goed bekeken. Er is oog voor zowel de boven- als de onderkant. Er 

worden regelmatig gesprekken over gevoerd. 

*’In de vorige vraag genoemde tabel staat onder gezamenlijke activiteiten het ‘opleiden 

gezamenlijk’ genoemd. Wat valt hieronder?’ 

Dit zijn de mensen met wie een afspraak is gemaakt over de financiering van hun opleiding. 

*‘Onder het kopje ‘ontwikkeling leerlingenaantal’ staat een groter aantal leerlingen in 

werkelijkheid dan dat er zijn begroot. Kunnen de aantallen niet worden aangepast tussentijds?’ 

Eén keer per jaar wordt een begroting gemaakt met een prognose (dit wordt per kalenderjaar 

gedaan), halverwege het jaar wordt een plan gemaakt (betreft een schooljaar). Een schooljaar is 

nauwkeuriger dan een kalenderjaar. Daarom vergt het regelmatig bijsturing op verschillende 

meetmomenten. 

*’Onder het kopje ‘personele prognose’ lijkt het zo dat het aantal leerlingen per werktijdfactor in 

augustus 2023 toeneemt. Dit geeft een vertekend beeld doordat er twee systemen worden gebruikt, 

HR2day en Capisci. Als dit een vertekend beeld geeft, kan dan niet één van de twee systemen 

worden gebruikt?’ 

HR2day geeft aan wat stichting Prodas daadwerkelijk heeft en Capisci geeft aan wat de stichting 

wil hebben. Het gebruiken van één van de twee systemen in plaats van beiden zal worden 

meegenomen. De ratio’s blijven uiteindelijk nagenoeg gelijk. 

*’Wordt onder het kopje ‘investeren in personeel’ de ontwikkeling van Lb tot Lc leerkrachten ook 

meegenomen in het ontwikkeltraject?’ 

Zal worden toegevoegd. 

*’Onder het kopje ‘procedure banenmarkt’ staat dat er feedback is gegeven. Wat is deze 

feedback?’ 

Er is een versnelling aangebracht in het hele proces, vóór de meivakantie is er al meer duidelijk. 

Er is minder aan de voorkant gematcht.   

*Verder zijn er nog enkele opmerkingen tekstueel gezien en qua lay-out.   
 

De GMR zal na enkele aanpassingen een instemronde houden per email.   
 

4.2 Protocol medisch handelen 

Dit stuk is besproken en goedgekeurd door de GMR in 2021. Er zijn enkele wijzigingen die 

opnieuw instemming vereisen. 
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Het protocol is gemaakt om personeel een veiliger gevoel te geven.  

De werknemer is beschermd op deze manier. 

Er zijn enkele vragen/opmerkingen: 

*’De rechtsbijstandverzekering is verdwenen als het gaat om aansprakelijkheid. Is een 

bedrijfsaansprakelijkheidsverzekering voldoende?’ 

Ja, met een bedrijfsaansprakelijkheidsverzekering is het personeel voldoende beschermd. 

*’Er is in dit stuk aangegeven dat het is gebaseerd op het model-protocol van de PO-raad uit 2014. 

Er is een herziene versie van dit model-protocol geweest in 2018. Is het juiste model-protocol 

gebruikt?’ 

Dit wordt nagezocht. 

*’Het protocol GGD-Gelderland Zuid is geraadpleegd. Waarom dit protocol?’ 

Dit wordt eveneens nagezocht. 

*’Is er binnen de stichting een eenduidig beleid over het opslaan van medische informatie?’ 

Dit valt binnen het AVG-beleid en de werkgroep zoekt dit momenteel uit.  

De GMR geeft het advies om dit beleid op alle scholen hetzelfde te doen. 

*’Voor het gebruik van een EpiPen moet iemand volgens de BIG-registratie opgeleid zijn. In de 

praktijk is dit niet zo. Hoe zit dit juridisch gezien?’ 

De EpiPen wordt alleen in een noodsituatie gebruikt, er moet op dat moment snel worden 

gehandeld en is dus subjectief. 

*’Moeten de ouders, indien het protocol van toepassing is, jaarlijks toestemming geven aan 

school?’ 

Wordt uitgezocht. 
 

De GMR kan nog niet instemmen met de wijzigingen in het protocol medisch handelen. Ze zal dit 

opnieuw bekijken als de bovenstaande vragen zijn beantwoord. 
 

4.3 Voortgang opstellen strategische ambitieplan stichting Prodas 

      De GMR is meegenomen in het mede opstellen van het strategisch ambitieplan. Er zijn naar  

      aanleiding van de feedback na vorige vergadering nog wat aanpassingen gedaan. De GMR geeft   

      aan dat deze voldoende zijn meegenomen in het plan. 

      De medewerkers binnen stichting Prodas hebben de speerpunten gezien op de studiedag.   

      Het is een ambitieus plan met moderne thema’s. Er zijn negen speerpunten in drie thema’s.  

      De speerpunten worden concreet uitgewerkt en bekeken hoe te monitoren. Het plan is om voor de  

      zomervakantie klaar te zijn, in ieder geval tekstueel gezien. Als het ambitieplan klaar is heeft de 

      GMR instemmingsrecht. 

      Er is nog een vraag: 

      *’Bij personeelstekort wordt de optie ‘afstandsonderwijs’ genoemd. Is dit echt een optie?’ 

      Het wordt zeker niet gezien als een totale vervanging. Het is bedoeld als aanvulling of redmiddel, 

      indien nodig. Het moet zeker nog worden onderzocht wat de mogelijkheden zijn. 
       

4.4 Voortgang passend onderwijs 

      Passend onderwijs is een groot thema voor het komend schooljaar. Er zijn vijf werkgroepen m.b.t.  

      inclusiever onderwijs en de eerste conclusies zijn net opgeleverd. Er wordt bekeken wat realistisch  

      is, wat is uitvoerbaar en waar wil de stichting naar toe groeien als het om inclusiever onderwijs  

      gaat. Het is een beweging, en door investeren is het de bedoeling dat meer kinderen in de reguliere  

      setting kunnen worden opgenomen. 

      Er is nog een vraag: 

      *’Hoe staat het samenwerkingsverband Helmond-Peelland tegenover inclusiever onderwijs?’ 

      Het beleid van Prodas sluit goed aan bij het samenwerkingsverband Helmond-Peelland, het beste  

      voor het kind doen zonder zorgen over geld. En de samenwerking tussen beiden is ook goed. 
 

4.5 Voortgang huisvesting 

      De GMR wordt kort bijgepraat over de laatste ontwikkelingen.   
 

4.6 Vergaderdata GMR 2023-2024 

      Aangezien de vergaderdata vandaag pas zijn binnengekomen wordt afgesproken dat deze mee 

      worden gestuurd met het conceptverslag ter goedkeuring door de GMR-leden. Joanita zal dit 

      daarna communiceren met de RvB. 
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5. Thema’s vanuit de GMR 
 

5.1  Rooster van aftreden 

Bonna heeft, op verzoek van Ellis en Joanita, uitgezocht of er wettelijk gezien een maximale 

zittingstermijn is voor GMR-leden. Deze is er niet. In 2016 heeft de toenmalige GMR besloten een 

maximale termijn van twee keer vier jaar aan te houden. Dat wordt nu ook nog steeds als passende 

termijn gezien. Het zal worden opgenomen in het GMR-reglement. 

In 2026 zijn er vier aftredende leden, het verzoek aan iedereen om eens goed naar het eigen 

aftreden te kijken en op tijd aan te geven wat de plannen zijn. 
 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Zonder bestuur 
 

a.   Nabespreken 

      De uitkomsten van de GMR over de diverse stukken staan in het verslag genoemd.  
 

b.   Rooster van aftreden nabespreken 

      Zie punt 5.1. 
 

c.   Thema-avond najaar 2023 

      Er wordt een commissie voor de thema-avond samengesteld.  

      Niels, Hanneke, Ellis (voor de laatste keer) en Joanita zullen dit oppakken.   
 

d.   Lidmaatschap AOb 

      Naar aanleiding van een vraag vanuit de GMR aan de AOb is er een factuur binnengekomen. Deze  

      factuur is behoorlijk hoog. Wellicht kan deze worden omgezet in een servicepakket bij de AOb.  

      Joanita en Ellis onderzoeken deze mogelijkheid. De GMR gaat hiermee akkoord.      
 

e.   Werkgroepen GMR 

      Voor dit schooljaar heeft de GMR nog vier werkgroepen. Per volgend schooljaar zullen de  

      werkgroepen worden opgeheven. Wel blijven de ‘commissie financieel’ (Ruud Driessen, Lisanne  

      Te Voert en Ivonne van Dam) en de ‘commissie thema-avond’ (zie punt c) bestaan. Indien nodig  

      zal per thema tijdelijk een commissie worden samengesteld. Dit zal tevens worden aangepast in de  

      vaste jaarkalender GMR.  
   

f.   Etentje GMR 

      De vraag is of dit nog haalbaar is vóór de zomervakantie. Ellis zal enkele datums vóór  

      de vakantie en ná de vakantie in een datumprikker zetten en rondsturen. Dan wordt  

      bekeken waar de voorkeur naar uitgaat.  

           

Rondvraag 

Er wordt gevraagd of Joanita komend schooljaar weer wil blijven als secretaris van de GMR.  

Ze geeft aan dat dit akkoord is. 
 

 

‘Wat heeft deze vergadering opgeleverd voor onze kinderen?’ 
 

Een nieuw strategisch ambitieplan en de ontwikkeling naar inclusiever onderwijs zijn punten die 

mede verantwoordelijk zijn voor beter onderwijs van alle kinderen binnen Prodas. 

 

De vergadering wordt, met dank aan allen, gesloten om 21.00 uur. 
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Werkgroepen-indeling schooljaar 2022-2023: 
 

‘GMR in verbinding’:    Twan Klein-Zieverink, Ellis Pranger  

‘Personeel’:     Jennifer Berkhout, Igor Ronckers, Marja Burgers 

‘Strategie, huisvesting en financieel’: Ruud Driessen, Lisanne Te Voert, Ivonne van Dam 

‘Onderwijskwaliteit’:    Hennie Fransen, Hanneke Mertens, Niels Bohnen  

 
 

Vergaderdata 2022-2023 - Locatie: Hart van Heuze / koffiekamer bassischool Antonius  
 

*Dinsdag  27 september 2022 18.30 – 21.00 uur 

(locatie: koffiekamer basisschool Antonius in Heusden) 
 

*Dinsdag  01 november 2022    18.30 - 21.00 uur  

(locatie: ‘de Hoeksteen’ Hart van Heuze in Heusden) 
 

Donderdag   24 november 2022 19.00 - 22.00 uur 

(thema-avond GMR-MR, locatie: Hart van Heuze in Heusden)  
 

*Dinsdag   20 december         18.30 - 20.00 uur  

(financiële commissie bespreking concept begroting) 
 

*Woensdag  11 januari 2023  18.30 - 21.00 uur    

(locatie: ‘de Hoeksteen’ Hart van Heuze in Heusden) 
 

*Donderdag  02 maart 2023   18.30 - 21.00 uur   

 (locatie: ‘de Hoeksteen’ Hart van Heuze in Heusden) 
 

*Donderdag  11 mei 2023  18.30 - 21.00 uur     

(locatie: ‘de Hoeksteen’ Hart van Heuze in Heusden) 
 

*Dinsdag  06 juni 2023  18.30 - 20.00 uur 

(financiële commissie bespreking jaarrekening) 
 

*Maandag  19 juni 2023  18.30 - 20.30 uur 

(bijeenkomst GMR-RvT-RvB, locatie nader te bepalen) 
 

*Woensdag  28 juni 2023    18.30 - 21.00 uur  

(locatie: ‘de Hoeksteen’ Hart van Heuze in Heusden) 
 

*Donderdag  13 juli 2023 (reserve)   18.30 - 21.00 uur 

 


